
 

 

Referat: 

Møte: Kjemisk Fagutvalg 
Møtedato 20.10.2023 

Tidspunkt: 14.00 – 15.00 

Sted: Sem Sælands vei 26, Hassel (V230) 
Inviterte: Fra utvalget: 

Alex Karabelyov, Ava Borch-Solem, Eline Haug Andersen, Kevin Ruben, Malin 
Trondsen, Ma hew Claveria, Melika Kashani, Melissa Rodrigues, Silje Crosby, 
Line Dybvig Andersen, Per Sivert Seglen 
 
Forfall: 
Keerthy Balashankar, Shahnaz Jurat, Jon Ole Laugerud 
 

 

Saksliste: 

Agenda 
 
Saker 
10/23 Godkjenning av innkalling 

 
Vedtak: 
Godkjent 
 

11/23 Oppdatering av verv 
Gjennomgang av hva som har skjedd innenfor de ulike vervene siden sist møte. 
 
Vedtak/Kommentarer: 
 
Sosialrom 
Kjøkkenet vaskes ned i dag. Bli  gi  beskjed om at kjøleskapet kommer l å tømmes. 
Varer som fremdeles har stå  i kjøleskapet har bli  sa  ut, og vil kastes om ingen tar 
eierskap. 
Det har vært korrespondering rundt i få ernet den store grå boksen som står i gangen 
på studentområdet, samt å få inn skap. Det har derimot vært noe uklar respons. Ava 
følger opp de e. Er eventuelt mulig å erne boksen på egenhånd, Ma hew og Alex skal 
se om de kan fikse de e. 
 
Sekretær 
Ingen relevante oppdateringer. 
 
Økonomi 
Vi har mo a  pengene fra universitetet. 
Økonomien har bli  strammet inn blant fakultetene. Vi har mistet pizza-avtalen med 
Dominos som et resultat av nye retningslinjer for bærekra . 
Videre er tanken å kunne få l en søknad for stø e l julekos. 



 

 
Bokskap 
Det har vært miskommunikasjon angående en lås på studentområdet. Denne låsen har 
bli  klippet. Det har e er de e kommet lbakemelding om at de e skapet skal ha bli  
registrert, men KFU har ikke få  inn noe skjema for de e. Det er et ønske om å ersta e 
nevnt lås. Melika følger opp i . Om det har kommet inn betaling for skapet, og eventuelt 
hvilket ansvar KFU har for erstatning. 
 
Lesesal 
Lesesalsplassene oppdateres nå. Er fremdeles venteliste, men alle som har registrert at 
de kommer l å beny e plassen tre dager eller mer skal nå få lbud. Informasjon om 
de e sendes ut. 
 
Labfrakker 
Labfrakkene det har vært innleveringsproblemer rundt har nå bli  hentet fra 
sentrallageret. Disse skal sendes l trykk, men tanken er at de e blir gjort sam dig som 
man sender inn for neste kull for å slippe unødvendige kostnader. 
 
Web og sosiale medier 
Silje og Melissa har mø  med Cathrine angående arbeid for ins tu et sin Instagram. Har 
kommet frem at de e vil være betalt arbeid, men sosiale medier ansvarlig for fakultetet 
er for øyeblikket sykemeldt. Følges om videre. 
 
Foredragsansvarlig 
LES kommer opp neste uke. 
 
Vaffeldag 
Ønske om å starte opp vaffelsteking igjen, og må fastse e frekvens og dspunkt. Forslag 
om å suplementere med vafler på egne events e er hvert. I første omgang skal det 
testes ut å steke vafler mandager annenhver uke i 12- den. Vil begynne fra og med uke 
44 da vannet stenges av mandag 23. og det er ønske om å få ut noe promotering i li  
bedre d før vaffelstekning, samarbeid med Melissa og Silje rundt de e. 
 
Musikkromansvarlig 
Ingen store oppdateringer. 
 
Postmester 
Ingen store oppdateringer. 
 

12/23 Møter som har vært 
- Ukentlig møte med administrasjonen 
- KITU 
- FULF 
- MNSU 
- Ins tu styremøte 

 
Vedtak/Kommentarer: 
 
Ukentlig med administrasjonen 
Møter med admin har bli  avholdt som vanlig hver torsdag. 



 

Det har vært snakk om å gjøre endringer på studentområdet, men de e har bli  lagt li  
l siden grunnet manglende respons når man har hørt rundt med studentene. Vil hi l 

bli værende som det er nå. 
Det har nå kommet varmeovner med mere som kan hentes på sentrallageret. Ønsker å 
få opp de e så fort som mulig. 
Skal bli avholdt et arrangement for førsteårs kjemi- og MENA-studenter som en knall-
introduksjon l neste semester. Vil bli sendt ut mail angående de e. 
Det har bli  kjøpt inn termometere l hvert av grupperommene. Er et vedvarende 
problem at det er veldig kaldt på kjemisk ins tu . Kommer l å følge med videre 
hvordan temperaturene er og rapportere de e videre i håp om å få det li  varmere. 
Har bli  ta  opp forholdene rundt laboratoriearbeidet i MENA1001, der det har kommet 

lbakemeldinger om at laboratorieøvelsene er dårlig lpasset emnet og blir en ekstra 
arbeidsbelastning for studentene. De e skal bli ta  med videre, og man skal se om man 
kan finne bedre opplegg. 
 
KITU 
Ble avholdt møte 11. oktober, Eline deltok. 
 
FULF 
Ble avholdt møte 9. oktober. Ble ta  opp li  generelt rundt hvordan de ulike 
fagutvalgene har det. Er en felles opplevelse av mye laboratoriearbeid som er lite 
relevant for eksamen. De e er noe som jobbes med. 
Det er også et ønske om at man skal begynne å samkjøre alle allmøtene på NM-
fakultetet slik at det samles på en uke. De e for å gjøre det le ere for folk å organisere 
seg rundt når fagutvalgene rekru erer og generelt få det mer oversiktlig. 
 
MNSU 
Har vært tre møter siden sist. Prisen for beste foreleser har nå bli  bestemt og vil 
annonseres e er hvert.  
De som går siste semester i bachelor og master skal få en mail for å se på kvalitet og 
miljø rundt studier. Størst prosent svar vil få en pizza-dag. Forsøke å oppfordre flest 
mulig l å svare på denne undersøkelsen da de e også vil bidra l å forbedre studiet. 
MN ønsker ikke at fagutvalgene skal søke penger direkte l dem for dri smidler. Skal gå 

l ins tu et før man går videre l fakultetet. 
Det er startet opplæring av studierepresentanter. Vik g at alle er innforstå  med 
retningslinjene for studierepresentanter. 
Fakultet ønsker et møte med mellom MNSU og MN på starten av hvert semester. 
 
Ins tu styremøte 
Ble avholdt møte 2. oktober. Malin deltok. 
 

12/23 Møter som kommer 
- Ukentlige møter med administrasjonen 
- MNSU allmøte 
- Programrådsmøte 

 
Vedtak/Kommentarer 
 
Ukentlig møter med administrasjonen 
Vil fortse e å avholde møter hver torsdag. 
 



 

MNSU allmøte 
Planlagt å avholde allmøte 23. oktober. Det er alt promotert om på Facebook. 
 
Programrådsmøte 
Programrådsmøte kommer opp 2. november. Line, Melika og Shahnaz er planlagt å 
delta. 

14/23 Saker 
- Gruppebilde 
- Ny årsbord 
- SMN Julebord 
- Eksamensverksted 
- Nøkkelskap 
- Thanksgiving 
- Hy etur 

 
Vedtak/Kommentarer 
 
Gruppebilde 
Ble ta  gruppebilde før møtet som skal bruker l ne siden. 
 
Ny årsbord 
Det har vist seg vanskelig å få l møter med komiteen for ny årsbordet. Skulle være et 
møte i dag, men Proton mø e ikke. Det har derfor bli  sa  en tenta v dato 27. januar. 
Venter nå på at emnesidene skal publiseres, da det er mulig at man må endre 

dspunktet. 
Det kommer l å komme ut et arbeidsskjema e er hvert. Det er ønsket å starte 
promotering alt nå, og få rullet ut et påmeldingsskjema så snart dato er fastsa . Ønsker 
å jobbe mot å få flest mulig påmeldte før desember. 
 
SMN Julebord 
MENA blir invitert l SMN-julebord hvert år. Den siste den har KFU bli  invitert l gra s 
inngang så langt man bidrar med opp- og ned-rigging. I år er det sa  l 15. desember. 
Fra KFU er det 9, potensielt 10, som er interesserte i å s lle. 
 
Eksamensverksted 
Ønske om å få startet opp, men har ikke skjedd noe på denne fronten siden sist. 
 
Nøkkelskap 
Vil komme i gang med de e nå. 
 
Thanksgiving 
Mangler bare å høre fra alle angående datoer. 
 
Hy etur 
Ferdig ordnet. 
 

 Eventuelt 
Det er dukket opp et ønske om å se e inn ressurser på å designe en ny logo for kjemisk 
fagutvalg. Silje og Melissa får laget noen skisser l ideer for logoer og tar med l neste 
møte. 
 



 

Møteplan høsten 2023 
- 27. oktober 
- 10. november 
- 24.november 

 
 


